
PROTOKOLL nr 1

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s 

Överstyrelses AU den 14/2 1980.

Närvarande: Harry Holmberg, ordf.,
Reine Gustafsson, 
Karl Liliequist, 
Rolf Theblin

adj. kanslichef Einar Wikberg.

Sammanträdet var närmast tillkommet för att förbereda måndagens 
ÖS-möte med ishockey- och fotbollsstyrelsernas ekonomiska grupper. 
Konstaterades förhinder föreligga för fotbollsledamöterna.

§ 1: Medlemsackvisition:

Orienterade Reine Gustafsson om fotbollssektionens önskan att 
i sitt kommande matchprogram bli tillgodosett på samma sätt som 
ishockeyns program med en annons av modell medlemsackvisition. 
För annons i ishockeyprogrammet hade från ÖS utbetalts 12.000 kr. 
Annonsen hade gett omkring 500 nya medlemmar, vilkas avgifter också 
tillförts sektionen.

Beslöts föreslå att en motsvarande annons i fotbollsprogrammet 
skulle av ÖS ersättas med 5.000 kronor.

§ 2: Ishockey-ekonomi:

På basis av Einar Wikberg i samråd med ishockeysektionens 
delegerade framtagna uppgifter om sektionens ekonomiska läge 
diskuterades den uppkomna situation, som kunde betecknas som högst 
oacceptabel. Det framtagna ekonomiska materialet (som bifogas 
dagens protokoll) utmålade en mörk framtidsbild, därest inte en 
ny procentfördelning kom till genomförande vid elitseriematcherna 
från och med nästa säsong. Dess genomförande, som bedöms såsom 
möjlig, innebär att hemmalag får 65 procent och bortalag 35 av 
matchintäkterna mot nuvarande 50-50 %.

Som särdeles oförklarlig måste sammanträdet beteckna det sätt, 
på vilket sektionsstyrelsen handhaft bil-leasing-ärendena och 
vid genomgången observerades också att ett antal bilärenden gällde 
personer utan direkt anknytning till dagens arbete inom sektionen 
som aktiva spelare, ledare eller tränare. Trots att det vid 
säsongens början sagts ut att liksom fallet varit med fotbolls
sektionens motsvarande bilar skulle resp. bilar "påföras" 
personligen dem, som fått förmånen proforma-tjänstebil, så hade så 
ej skett. Därmed stod sektionen (och DIF) i ansvar för avtalen med 
FIAT. vilka bara i räntekostnader över PK-Finans rör sig om 190.000 
kronor pr år. Sektionen har att från bilklientelet dra in 1 miljon 
02.000 kronor.

I enlighet med ett avvecklingsförslag av Wikberg åtog sig Harry 
Holmberg undersöka förutsättningarna för ett avtal motsvarande det, 
som genomförts för fotbollssektionens del.

(forts.)
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(forts. AU-protokoll i DIF:s ÖS 14.2 1980)

§ 3: Balansräkning och prel. bokslut:

Föredrogs en specifikation till balansräkning för sek
tionen pr den 31/12 1979 (bifogas dagens protokoll) med som 
mest anmärkningsvärt, att skulder till kommunen med 269.000 kr. 
till Polisen med 59.000 kronor, till Ishockeyförbundet med 
194. 000 kronor och till gästande lag med 265.000 kronor som de 
största posterna uppstått och ej kunnat regleras.

Ett preliminärt bokslut pr den 31/12 1979 visar för 
perioden 1/7 - 31/12 skulder med 1.568,443 kronor och eget 
kapital med 546.999 kronor. En resultaträkning för samma period 
visar underskott med 184.000 kronor.

Efter ytterligare diskussioner kring det allvarliga och 
för hela föreningens tillvaro bekymmersamma läget fanns att 
konstatera att åtskilliga frågor ej kunde få sina svar förrän 
måndagens sammanträde förde parterna till gemensamma överlägg
ningar. Därvid skulle bl.a. anställningsförfranden vid is
hockeykansliet och detsammas kostnadsramar behandlas.

Justeras: Vid protokollet:

(Harry Holmberg) (Karl Liliequist)


